
Rada Gminy i Miasta Kozieglowy 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj. slqskie 

Nr OR-BR.0002.16.2020 

PROTOKOL Nr XVII2020 

z szesnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 30 kwietnia 2020 r. w godzinach 15,30 - 16,45 
w sali posiedzen w Urzttdzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podjt:te na sesji: 

I. Nr 150IXVI/2020 w sprawie zmian w budzecie na 2020 rok. 

2. Nr 151IXVI12020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 152IXVII2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 
na realizacjc; zadania pn. " Budowa chodnika w ci,!gu DP 2312S w miejscowosci 
Cynk6w u I. Womicka". 

4. Nr 153IXVII2020 w sprawie zwolnien z podatku od nieruchomosci w zwi,!zku 
z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVlD-19. 

5. Nr 154IXVII2020 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy. 

6. Nr 155IXVI/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu z przeznaczeniem na zakup respiratora 

Podjc;te uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowat\ stanowi,! zal'!czniki 
od nr 1 do nr 6 do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyl WiceprzewodnicZ'!cy Rady Gminy 
Pan Damian Cesarz. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji: 14. 

Miasta Kozieglowy 

Radna nieobecna: Przewodnicz'!ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna 
Kolodziejczyk 
Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slc;czka 
Sekretarz Gminy i Miasta Pan KrzysztofB,!k 
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Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porz'!dku obrad. 
3. Przyjycie protoko!u z poprzedniej sesji . 
4. Powo!anie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieg!owy na 2020 r. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizacjy zadania pn. " Budowa chodnika w ci,!gu DP 2312S w miejscowosci 
Cynk6w ul. WoZnicka". 

8. Podjycie uchwa!y w sprawie zwolnien z podatku od nieruchomosci w zwi,!zku 
z ponoszeniem negatywnych konsekwencj i ekonomicznych z powodu COVID-19. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy. 
10. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
II. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Zakonczenie obrad 16 Sesji. 

PorZ<jdek obrad wraz z wnioskiem Burmistrza 0 zwolanie sesJI stanowi zal'!cznik nr 7 
do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'!cy obrad - Wiceprzewodnicz,!cy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pan Damian Cesarz dokonal otwarcia sesji, powital przybylych na sesjy radnych, Pan a 
Burmistrza oraz pracownik6w Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Poinformowal, ze zgodnie z list,! obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Stwierdzil, ze sesjajest prawomocna. 
Lista obecnosci radnych stanowi zal,!czniki nr 8 do protoko!u. 

Ad.pkt2 

Wiceprzewodnicz'!cy Rady Pan Damian Cesarz oznajmi!, ze porZ<jdek obrad sesji , 
zwolanej na wniosek Pana Burmistrza z dnia 23 kwietnia br. otrzymali wszyscy radni. 
Poinformowa!, ze po zwolaniu sesji wp!yn,!! wniosek Pana Burmistrza 0 rozszerzenie 
porz'!dku obrad sesji 0 podjycie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Myszkowskiemu z przeznaczeniem na zakup respiratora. Zaproponowa! wiyc 
rozpatrzenie projektu tej uchwaly jako punk! 10 porz'!dku obrad i przesuniycia pozostalych. 
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Zapytal czy radni bydq zglaszac wnioski w sprawie porzqdku obrad sesj i 
Wniosk6w nie zglaszano, przystqpiono wiyc do glosowania nad porzqdkiem obrad . 

Porzqdek obrad sesji wraz zaproponowanq zmianq zostal przyjyty 14 glosami "za" 
(jednoglosnie) . 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zalqcznik nr 9 do protokolu. 

Uchwalony porzadek obrad sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 r. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zrnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizacjy zadania pn. " Budowa chodnika w ciqgu DP 2312S w miejscowosci 
Cynk6w ul. Womicka". 

8. Podjycie uchwaly w sprawie zwolnieil z podatku od nieruchomosci w zwiqzku 
z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy. 
10. Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

z przeznaczeniem na zakup respiratora. 
11.Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
12. InterpeJacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zakoilczenie obrad 16 Sesji. 

Ad. pkt 3 

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Damian Cesarz poinformowal, ze protok61 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszeil i byl do wglqdu w Biurze Rady , 
kaZdy mial mozliwosc zapoznania siy z nimi. W regulaminowym terminie nie wplynyly 
zadne poprawki bqdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowal wiyc przystqpienie 
do glosowania nad przyjyciem protokolu. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla siy w dniu 27 luty 2020 roku zostal przyjyty 
14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zalqcznik nr 10 do protokolu. 
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Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Czeslaw Chwist 
2. Pan Andrzej Okularczyk 
3. Pan Marcin Bydkowski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zal~cznik nr 11 do protokolu. 

Ad.pktS 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmlan 
w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (zal~cznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr lS0fXVII2020 w sprawie zmian w budzecie 2020 roku zostala przyjyta 
14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt6 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal~cznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr lS1fXVI/2020 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacjy zadania pn. " Budowa chodnika w ci~gu 
DP 2312S w miejscowosci Cynk6w ul. Womicka" (zal,!cznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr lS2fXVII2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacjy zadania pn. " Budowa chodnika w ci~gu DP 2312S 
w miejscowosci Cynk6w ul. WoZnicka" zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt8 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zwolnieit z podatku 
od nieruchomosci w zwi,!zku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 
z powodu COVID-19 ( zal'!cznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 153IXVII2020 w sprawie zwolnien z podatku od nieruchomosci w zwi'lzku 
z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVlD- 19 zostala 
przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 
na przedluzenie umowy dzierzawy ( za1'lcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 154IXVII2020 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierZaWY 

zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawle pomocy finansowej 
Powiatowi Myszkowskiemu z przeznaczeniem na zakup respiratora (zal'lcznik nr 17 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 155IXVII2020 w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

z przeznaczemem na zakup respiratora zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz poinformowal, ze przy zwolywaniu 
dzisiejszej sesj i zwr6cil siy do Pana Burrnistrza z sugesti'l , aby pytania kt6rych dzis Panstwo 
Radni nie zadadz'l, lub kt6re wyniknq w czasie obrad na posiedzeniu wsp61nych Komisji 

Rady, pojawily siC; na stronie Urzydu GiM. Pan Burmistrz zobowiqzal siy , ze zwr6ci siC; 
do informatyk6w by pytania, kt6re siy pojawiq znalazly siC; na stronie gl6wnej Urzydu GiM, 
nawet te, kt6re nie S'l w trybie interpelacji . Jest to niezbydne, by mieszkancy mieli poczucie, 
ze Radni wykonuj'l swoj q pracy sumiennie i na bieZ<jco sledzq dzialalnosc Burmistrza, 
czy wsp61pracy z innymi urzydami. Pytan dotycz'lcych bieZ<jcego funkcjonowania bc;dzie 
z pewnosciq wiele, np. dotyczqcych przebudowy DK-I, oswiaty, czy zblizajqcej siy umowy 
smieciowej. I jeSli byd'l w okresie miydzysesyjnym takie pytania , by pojawily siy na stronie 
gl6wnej Urzydu GiM. 
Nastypnie Wiceprzewodnicz'lcy Rady udzielil glosu Panu Burmistrzowi, celem 
przedstawienia informacji z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 

Burmistrz Pan Jacek Slyczka na wstypie podziykowal Wiceprzewodniczqcemu Rady oraz 
Radnym za to, ze na jego wniosek Sesja zostala zwolana i odbywa siC; w dniu dzisiejszym 

w tych wyj'ltkowych warunkach pandemii. Zwolanie dzisiejszej sesji wynikalo z koniecznosci 
podjycia bardzo waznych decyzji , a dotycZ<jcych: 
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- wprowadzenia, zar6wno w budzecie GiM jak i w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 
projektu realizowanego wsp61nie z Gmin,! Siewierz, kt6ry pozwoli na kontynuacjy prac 
przetargowych i wyb6r wykonawcy na wykonanie ponad 500 instalacji fotowoltaicznych 
i ponad 136 pomp ciepla dla mieszkanc6w Gminy i Miasta Kozieglowy. 
- podjycia uchwaly w sprawie udzielenia pomocy dla podmiot6w gospodarczych w postaci 

zwolnien z podatku od nieruchomosci w zwi,!zku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19, upraszczaj'!c procedury z tym zwi,!zan,!. 
Nadmienil, ze wprowadzone w dniu dzisiejszym zmiany w budzecie GiM na 2020 rok 
pozwol,! na bezpieczn,! realizacjy zaplanowanych inwestycji oraz dzialalnosc biez'!c'! Urzydu 
Gminy i Miasta orazjednostek organizacyjnych. 

Nastypnie Pan Burmistrz przedstawil informacjy 0 dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym: 
- dobiega konca duZy projekt zwi,!zany z wymian,! zr6del ciepla na ekologiczne ( piece na eko 

groszek) , wymieniono ponad 350 piec6w . Zostaly jeszcze 3 wolne miejsca, wiyc 
zainteresowani wymian,! pieca na ekogroszek mog,! jeszcze zloZyc wnioski. Wykorzystane 
zostaly srodki przeznaczone w budzecie na wymiany azbestu oraz na pIece gazowe, 
zaproponuje wiyc zwiykszenie puli srodk6w na ten cel; 
- czekamy na rozstrzygniycie i rna nadziejy, ze kolejne zgloszenia do funduszu dr6g 

samorZ<jdowych. Posiadamy projekt i pozwolenie na budowy drogi w Gniazdowie . 
Ma nadziejy, ze srodki popowodziowe z zarZ<jdzania kryzysowego od Wojewody r6wniez 
w biez'!cym roku dla GiM byd,! przekierowane; 
- w dalszym ci,!gu uruchamiamy i chcemy opracowywac dokumentacje projektowe , 
s,! jednak pewne problemy w obszarach geodezyjnych i wykonawczych jezeli chodzi 
o grWlty. Mysli, ze wnioski skladane przez Radnych i mieszkanc6w byd,! realizowane 

w przyszlosci; 
- konczy siy duza inwestycja, tj. budowa drogi powiatowej Gniazd6w - Mzyki, realizowana 

w ramach funduszu dr6g samorZ<jdowych, przy wsp61finansowaniu z budzetu Gminy i Miasta 

Kozieglowy budowy chodnika; 
- Gmina i Miasto Kozieglowy udziela wsparcia do budowy chodnika przy drodze powiatowej 
w Cynkowie ul. Woznicka . Wsp61nie zostan'! wypracowane wnioski odnosnie kolejnych 

potrzeb inwestycyjnych w tym obszarze; 
- w zwi,!zku z pewnymi utrudnieniami w ukladzie komunikacyjnym zwi,!zanymi z remontem 
drogi 791, wystypuj,!cymi na drodze wojew6dzkiej Lgota G6ma-Lgota Nadwarcie - Postyp, 
wyrazil nadziejy, ze do konca biez'!cego roku uklad komunikacyjny zostanie udromiony 
i umozliwione byd,! bezpieczne przejazdy; 
- obecnie na DK-I zauwaZalny jest duzo mniejszy ruch pojazd6w. Ma nadziejy, ze wnioski 
dotycZ<jce poprawy bezpieczenstwa na tej drodze byd,! przez GDDKiA kontynuowane. 
Gmina zakonczyla pozytywne opiniowanie czterech odcink6w, kt6re wplywaly od GDDKiA 
i wydala stosowne decyzje srodowiskowe, nie stwarzaj,!c jakichkolwiek przeszk6d; ; 

- w zwi,!zku z planowan'! inwestycj,! wsp61nie z Gmin,! Siewierz s,!dzi, ze do konca sierpnia 
br. uda siy skutecmie wybrac wykonawcy , kt6ry przyst'!pi do opracowania dokumentacji 
projektowej oraz realizacji zadania w ci,!gu dw6ch lat; 
- podmiot realizuj,!cy zadania w zakresie wywozu odpad6w zwr6cil siy z Z<jdaniem 0 kolejn,! 
podwyzky uslug; 
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- w zwiqzku z trwajqC<j od kilku tygodni pandemiq podejmowanych jest szereg dzialan 
zmierzajqcych w kierunku ograniczania zagrozen zwiqzanych z COVID -19. Zar6wno Urzqd 

GiM jak i jednostki podlegle musialy przezbroic swoje sily i srodki w kontekscie pewnych 
ograniczen , wymagan sanitarnych czy systemowych. Mysli, ze kolejne dni pozwolq na 
powr6t do pewnych zachowan i dzia/an. Zapewnil, ze niezaleznie od sytuacji Urzqd Gminy 
i Miasta jak i jednostki organizacyjne zmierzajq do tego, by mieszkaricy czuli si" bezpiecznie 
i byli pewni, ze zadania statutowe Sq mocno widziane w celu zabezpieczenia 
epidemiologicznego. W pierwszych dniach wprowadzono ograniczone forrnu/y kontakt6w 
z mieszkancami i podmiotami zewn"trznymi. Ma nadziej" , ze nie spowodowalo to utrudnien 
w biezqcym funkcjonowaniu i wyrazil nadziej", ze wszyscy bydziemy wyrozumiali , 
ale i r6wniez wspierajqcy siy w dzialaniach. W zwiqzku z pandemiq zmieniono 
funkcjonowanie Urzydu Gminy i Miasta i jednostek podleglych, kt6re jednak przez caly czas 
na biezqco wykonujq swoje zadania. Na biezqco mocno analizowana jest sytuacja spoleczna 

i ekonomicma. Gmina z przyczyn epidemiologicznych i ekonomicznych musi dokonac 
pewnej korekty dzialan. I tak wycofujemy siy z organizacji imprez masowych obarczonych 
ryzykiem epidemiologicznym, nie tylko organizowanych przez Osrodek Kultury jak np. 
Festiwal Z Kopla, ale r6wniez z imprez szkolnych, srodowiskowych i spolecmych. BC;dq 
czynione starania, by przekierowac dzialania na inne obszary. 

Pan Burrnistrz nadmienil, ze pisemnq inforrnacj" 0 dzialaniach podejmowanych 
w zakresie podejmowanych dzialan zwiqzanych z pandemiq przekaze Przewodniczqcej Rady 
GiM. Poinforrnowal, ze zar6wno Urzqd GiM jak i wszystkie jednostki organizacyjne Gminy 
( ZUK,GMOPS, Osrodek Kultury, plac6wki oswiatowe ) oraz stowarzyszenia i organizacje 
zostaly poinforrnowane 0 zasadach postypowania w czasie pandemii i wyposazone w srodki 
niezbydne do prawidlowego funkcjonowania i zachowania bezpieczenstwa nie tylko 
pracownik6w, ale i mieszkanc6w Gminy i Miasta. W Osrodku Kultury na czas pandemii 
z pracy zostaly wylqczone swietIice. Od najblizszego poniedzialku rozpocznie pracy 
biblioteka publicma. Zachyca! do korzystania ze strony intemetowej , gdzie na biezqco 

podawane Sq wa:i:ne komunikaty. 
Odnosnie dzia!alnosci Osrodka Pomocy Spo!ecznej Pan Burrnistrz poinformowal, 
ze na bieZqco pracownicy pomagaj"l osobom starszym , samotnym i z niepe!nosprawnosciami, 

dostarczaj"lc Zywnosc czy niezb"dne lekarstwa. Ca!y czas swiadczone s"l uslugi opiekuncze. 
Udzielono pomocy Zywnosciowej dla ponad 450 domostw ( ponad 6 ton Zywnosci), a wraz 
z zywnosciq dostarczono maseczki dla os6b starszych , samotnych i niepelnosprawnych. 
Podziykowa! jednostkom OSP za pomoc w dostarczeniu Zywnosci dla podopiecmych. 

Udzielane s"l konsultacje psychologicme, pracownicy socjalni pelniq dyzur codziennie 
do godz. 19,00, calodobowo czynny jest nr telefonu dla os6b starszych oraz wymagajqcych 
wsparcia . Mamy biezqcy kontakt z Sanepidem w Myszkowie. Terrninowo realizowane 
Sq wyplaty swiadczen, co jest bardzo istotne, bo czysc mieszkanc6w z powodu pandemii 
mog!o stracic zatrudnienie. Z dzia!alnosci zostaly wy!qczone Warsztaty Terapii Zajyciowej 
w Wojslawicach. Zakupiono dla pracownik6w GMOPS oraz dla podopiecznych plyny 

dezynfekujqce, rykawice i maseczki. Z Urz"du GiM otrzymali oko!o 4 tys. maseczek dla 
mieszkanc6w. 
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Zaklad Uslug Komunalnych prowadzi bardzo wame dzialania w zakresie bezpieczenstwa 
dostawy wody i uslug komunalnych, kt6re realizowane sq na terenie GiM Kozieglowy. 
Wprowadzono calodobowe dyi ury. W zwiqzku z sytuacjq epidemiologicznq zamkniyte 
zostalo targowisko gminne, co bylo wlasciwe, bo ten pierwszy miesiqc byl bardzo wai ny 
w zwalczaniu i zapobieganiu rozprzestrzeniania siy koronawirusa. Od poniedzialku 
targowisko zostalo uruchomione. Ma nadziejy, i e w spos6b bezpieczny i zgodny z zasadami 
bydzie funkcjonowalo. R6wniei pracownicy ZUK zostali wyposaieni w maski, kombinezony, 
plyny dezynfekujqce niezbydne do bieiqcej dzialalnosci zwlaszcza w zakresie dezynfekcji 
przestrzeni publicznej. 
W ramach zarzqdzania kryzysowego zakupiono maski , rykawice ochronne, plyny 
dezynfekujqce oraz kombinezony, kt6re w spos6b bezpieczny zapewniq kontakt z osobami 
przebywajqcymi na kwarantannie. 
Z przyczyn epidemiologicznych nastqpila przerwa szkolna, prowadzona jest wiyc edukacja 
zdalna, kt6ra odbywa siy bez przeszk6d w kaidej szkole. Edukacja ta jest bardzo mocno 
monitorowana, zar6wno przez dyrektor6w szk61, jak i przez organ prowadZ'lcy. Plac6wki 
oswiatowe r6wniei zostaly wyposaione w niezbydne srodki ochronne. 
Rozpoczyna siy powolny powr6t do normalnego funkcjonowania. Od 6 maja br. bydzie 
moi liwosc uruchomienia uslug opiekunczych w przedszkolu i oddzialach przedszkolnych . 
Ma nadziejy, ie wsp61nie z dyrektorami plac6wek oswiatowych, nauczycielan1i 
i pracownikami obslugi zostanq wypracowane metody, by jak najlepiej zabezpieczyc dzieci , 
rodzic6w oraz pracownik6w oswiaty . 
Na zakonczenie podziykowal za ogromne wsparcie i iyczliwosc wszystkim osobom 
i instytucjom wsp6luczestniczqcym w podejmowanych dzialaniach w zakresie zwalczania 
i zapobiegania rozprzestrzenianiu siy epidemii. Mysli , ie pracownicy Urzydu GiM , jednostek 
podleglych oraz organizacji i stowarzyszen bydq pomocni wszystkim mieszkancom, by jak 
najszybciej przezwyciyiyc ty trudnq sytuacjy epidemiologicznq. lyczyl, aby nikt 
z mieszkanc6w nie musial mierzyc siy z chorobq koronawirusa. 

Ad.pktl2 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
- Radny Pan Leonard Jagoda zwr6cil siy do Pana Burmistrza z pytaniem dotyczqcym 
projekt6w hydrologiczno - retencyjnych. W zwiqzku z tym , ie kilka miesiycy temu 
zapowiadano tutaj rMne projekty wodne, zapytal czy sledzone s,! postypy w tej dziedzinie, 
bo zapowiada siy, ie moie miec miejsce druga klyska zwi,!zana z suszq. Naleiy zobowiqzac 
kogos z pracownik6w przynajmniej do sledzenia tych wydarzen; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ie sq srodki w wysokosci okolo 500 min zl. na poszukiwania w6d 
glybinowych. My , jako Gmina Kozieglowy jesteSmy w pelni zabezpieczeni jeieli chodzi 
o wody do pi cia. Jeieli chodzi 0 rolnik6w i przedsiybiorc6w , takie srodki sq moiliwe 
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do pozyskania. S'l programy nakierowane na rolnik6w i przedsi~biorc6w rolnych. Sledzimy 
t'l stron~ i kazdy podmiot 0 takich srodkach jest informowany; 

- Radny Pan Antoni Bielecki zapytal czy jest przewidywana rozbudowa sieci wodoci'lgowej, 
bo S'l sygnaly, ze ludziom brakuje wody w studniach w miejscach, gdzie mieszkancy nie S'l 
podl'lczeni do wodoci'lgu; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze na biez'lcO Zesp61 Uslug Komunalnych monitoruje sytuacj~, 
tam tez zglaszane s'l wnioski 0 przyl'lcze wodoci'lgowe. W dniu dzisiejszym podj~to uchwal~ 
o zabezpieczeniu srodk6w na budow~ duzego odcinka sieci wodoci'lgowej ui. Szkolna Lgota 
G6rna-Lgota Mokrzesz. Jezeli S'l problemy z wod'l Zesp61 Uslug Komunalnych reaguje na te 
dzialania i okolicznosci bez zb~dnej zwloki . Ostatnio zdemontowano kawalek chodnika 
na ul. Czystochowskiej w Kozieglowach, by doprowadzic wod~ do prywatnej posesji; 

- Pan Antoni Bielecki zapytal czy jest juz wiadomo kiedy rozpocznie si~ modernizacja DK-l. 
Zapytal tez czy jest juz wrysowana obwodnica Koziegl6w do studium; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze na ten temat byly rozmowy z mieszkancami Koziegl6w 

w miesi'lcu lutym br. Bydzie to tzw. wskazanie lokalizacyjne, nie b~dzie to projekt, kt6ry 
b~dzie nas obciqi:al ewentualnymi kosztami , jezeli chodzi 0 wskazania lokalizacyjne . 
Tak, ma nadziejy, ze uzgodnienia, kt6re zostaly po cz~sci przerwane , a wiele instytucji 
i podmiot6w , z kt6rymi studium bylo uzgadniane zawiesilo swoje post~powanie 

administracyjne, b~dzie w spos6b naturalny odwieszalo post~powanie. Na pewno samorzqd 
Gminy i Miasta Kozieglowy pochyli siy nad tym dokumentem. To, co bylo powiedziane, 
dokumenty zostaly zatwierdzone przez Zarz'ld Wojew6dztwa SI'lskiego; 

- Radna Pani Jadwiga Balinska poinformowala, ze jest zalecenie, ale nie nakaz odnosnie 
otwarcia przedszkoli i oddzial6w przedszkolnych od 6.05.br. W zwi'lzku z tym zapytala 
czy odbylo si~ juz lub czy jest planowane spotkanie z dyrektorami szk61 , kt6re mialoby 
na celu jak najszybsze rozeznanie ewentualnych potrzeb rodzic6w, kt6rzy rzeczywiscie 
przyprowadziliby dzieci do oddzial6w przedszkolnych i czy jest rozeznanie na ile dyrektorzy 

dysponuj'l kadr'l na dzien 6 maja br. Podkreslila, ze musimy miec swiadomosc , ze zagrozenia 
s'l daleko id'lce. Z informacji Pana Burmistrza wynika, ze kadra b~dzie przygotowana 
i zabezpieczona w odpowiednie srodki ochrony. Natomiast waznym jest czy zostal dokonany 
audyt, przegl'ld i rozmowy z dyrektorami jaka jest informacja zWfotna od rodzic6w; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze niezwlocznie po uzyskaniu informacji, ze mozna tak'l formuly 
od 6.05. br. uruchamiac , wszystkim dyrektorom plac6wek, w kt6rych funkcjonuj'l oddzialy 
przedszkolne przekazano stosowne dokumenty. Wszyscy dyrektorzy od wczoraj 
s'l w kontakcie z Sanepidem. Przed rozpoczyciem dzialalnosci na pewno taki przegl'ld i zgoda 
Sanepidu nast'lpi. W dniu dzisiejszym dyrektorzy szk61 otrzymali polecenie, aby przygotowac 
siy pod wzglydem organizacyjnym do otwarcia plac6wek z dniem 6.05.br. W najblizszy 
poniedzialek 0 godz. 12,00 w Zespole Szk61 w Kozieglowami odb~dzie siy narada 

z dyrektorami szk61, w kt6rych prowadzone s'l oddzialy przedszkolne i z pewnosci'l 
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dyrektorzy przygotuj,! wytyczne organizacyjne do przestrzegania zarowno przez nauczycieli , 
pracownikow szkol jak i rodzicow, maj,!c na uwadze zagrozenia zwi,!zane z koronawirusem. 
Musimy uczynie wszystko ze swiadomosci,! ci,!z,!cej odpowiedzialnosci , zarowno po stronie 
organu prowadz,!cego, dyrektora, ale przede wszystkim rodzicow , ktorzy byd,! 
przyprowadzali dzieci. Do przedszkola powinny bye przyprowadzane tylko dzieci zdrowe, 
ktore codziennie powinny bye pod tym wzglydem diagnozowane. Ponadto rodzice wczesniej 

byd,! indywidulanie zglaszae do dyrektorow , ze przyprowadzaj,! dziecko do przedszkola. 
Jezeli chodzi 0 kadry, to na dzieil dzisiejszy mamy nauczycieli , ktorzy s,! przygotowani , 
maj,! swoje etaty i mog,! spokojnie powrocie do realizacji swoich zadail. Jest rzeczywiscie 
problem z kubatur,! i rozmieszczeniem dzieci w ukladach komunikacyjnych, ale 0 tym byd,! 
prowadzone rozmowy podczas narady z dyrektorami. PodkreSlil, ze na pewno nie uczynimy 

nic , by pogorszye sytuacjy epidemiologiczn,!, narazaj,!c dzieci, rodzicow, czy pracownikow 
szkoly; 

- Pani Jadwiga Baliilska nadmienila, ze zalecany dzieil otwarcia przedszkoli 6 maja br. u nas 
moze okazae siy ze bydzie to dzieil 7 czy 8 maj lub p6Zniej; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze przedszkole jest przygotowane do przyjmowania dzieci , gorsza 
sytuacja moze bye w oddzialach przedszkolnych w szkolach, ale 0 tym byd,! rozmowy 
podczas poniedzialkowej narady z dyrektorami; 

- Pan Andrzej Szostak podkreslil, ze mieszkailcy obawiaj,! Sly 0 dzieci, zwlaszcza czy 

zapewnione zostanie pelne bezpieczenstwo w przedszkolach; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze na pewno wytyczne , ktore ukazaly siy na stronie ministerialnej 

oraz wytyczne Glownego Inspektora Sanitamego byd,! przegl,!dane i stosowane przez organ 
prowadzqcy i dyrektorow placowek oswiatowych. Wspolnie ustalimy czy jestesmy w stanie 
i w jakim zakresie opieky zapewnie . Na pewno jesli dyrektorzy szkol i rodzice wspolnie 
zgodZ'l siy na posylanie dzieci na zajycia opiekuncze, naleZy podj,!e wszelkie dzialania 
zapobiegaj,!ce rozprzestrzenianiu siy koronawirusa. Caly proces profilaktyki i dezynfekcji 
bydzie realizowany, co wiqze siy ze zwiykszeniem nakladu pracy pracownikow szkoly, 
a zwlaszcza pracownikow gospodarczych, ktorzy kilka razy byd,! dezynfekowali wszystkie 

powierzchnie; 

- Pani Jadwiga Balinska dodala, ze dla rodzicow przyprowadzanie dziecka na zaJyCla 
opiekuiIcze jest na zasadzie dobrowolnosci, a nie obowiqzku, poniewaz nie wiqze siy 

to z realizacjq podstawy programowej; 

- Radny Pan Marcin Bydkowski poinformowal, ze wlaSnie otrzymal pytania od soltysa, 

a dotycz'!ce inkasa podatkow. Ponadto w zwiqzku z podjytq w dniu dzisiejszym uchwalq 
o zwolnieniach z podatku od nieruchomosci z powodu COVIO-J9, zapytal na jakich zasadach 
ma siy to odbywae - czy rna bye wplata podatku , a pozniej zwrot; 



II 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze pracownicy Referatu Finansowo-Ksiygowego tak'l dyspozycjy 
do inkasent6w przekazali. Nie mozemy narzucic inkasentom obowiqzku zbierania podatk6w 
w tradycyjnej formule, nie mozemy tez tego zabronic. Soltysi zostali wyposazeni w srodki 
ochrony osobistej i od nich zalety czy chc'l w tradycyjnej formule inkaso prowadzic. Zgodnie 

z zaleceniami bezpiecznego zachowania s'l wskazania, abysmy odchodzili od platnosci 

got6wkowych, a przechodzili na platnosci internetowe lub kart'l. Tak'l polityky platnosci juz 
stosujemy. Nie mozemy jednak zabronic soltysom i mieszkancom regulowania platnosci 
w formie tradycyjnej. 
Nastc;pnie Pan Burmistrz wyjasnil, ze kazdy podmiot ubiegaj'lcy siC; 0 zwolnienie z podatku 

od nieruchomosci musi wczeSniej zlotyc wniosek , ale musi wyst'lpic zaleglosc podatkowa. 
Jezeli wplaci podatek terminowo, a potem wyst'lpi 0 zwolnienie lub umorzenie , wniosek 
zgodnie z ordynacj'l podatkow'l i dzisiejszq uchwal'l stanie siC; bezprzedmiotowy. Podkreslil, 
ze zobowiqzanie nastc;puje po dniu obowiqzkowej wplaty podatku; 

- Radna Pani Monika Skrobarczyk zwr6cila siC; do Pana Burmistrza z prosb'l 0 wypracowanie 
stanowiska w temacie dyskutowanym na wsp6lnym posiedzeniu Komisji, a dotyczqcym 
budowy sieci 5G. Proponowala, by Rada GiM podjc;la stanowisko w tej sprawie; 

- Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz poinformowal, ze na kolejnym posiedzeniu 

bydzie to jeden z punkt6w, kt6rym siy zajmiemy; 

- Radny Pan Michal Kubalski , w zwiqzku z pytaniami mieszkanc6w dotyczqcymi 
przekazywania danych osobowych innym podmiotom w zwi'lzku z wyborami, zapytal czy 
przekazano dane mieszkanc6w do Poczty Polskiej; 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bqk wyjasnil, ze na dzien dzisiejszy dane me zostaly 

przekazane, poniewaz spis wyborc6w nie jest jeszcze sporz'ldzony. Gmina i Miasto na 
biez'lco sledzi opinie prawne z tym temacie. Jezeli bc;dzie to mozliwe pod wzglydem 
technicznym, a przede wszystkim prawnym, dane zostan'l przekazane; 

- Pan Burmistrz dodal , ze jednostki samorz'ldu gminnego zobowi'lzane s'l do sporz'ldzenia 
i aktualizacji spis6w wyborc6w, co czynione jest na biez'lco. Natomiast kwestia tego komu 
i w jakich okolicznosciach bc;dziemy przekazywac spisy , to jesli byd'l spelnione przeslanki , 
bydzie to mozliwe. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz 
zamkn'll obrady szesnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dziC;kuj'lc radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady szesnastej Sesji zakonczono. 

Protok6l sporz'ldzila: Urszula Dyja. 

~f WICEPRZEWODNICzp,CY RADY 
~ny i Miasta Ko,ieglo~ 

--.c-<':'oifirr,JiIceJ//,,-Q\<- . 


